

**Notice of Change for the**  
**Enhancement on Security Controls**  
**for Online Unit Trusts**

Starting from the first quarter of 2018, Online Unit Trusts trading platform (“Platform”) will be enhanced gradually to improve the security controls when client accessing the Investment Fund Account online. In March 2018, the Platform will implement the two factors authentication approach by sending one-time-password to your mobile at the Bank’s record after you have been validated by the username and password when login to Standard Chartered Online Banking.

If you would like to continue to access your Investment Fund Account information through our Platform, please ensure you have maintained valid mobile number and email address with the Bank effective from March 2018. If you need update your correspondence details, you may visit any of our branches or visit our website at [www.sc.com/hk](http://www.sc.com/hk). For enquiry, please call our 24-hour Customer Service Hotline at 2886 8868.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

January 2018

## **網上基金交易平台** **保安系統提升修訂通知**

由 2018 年第一季度開始，網上基金交易平台將會逐步提升客戶經網上登入基金投資戶口的保安措施。於 2018 年 3 月，當客戶經網上理財登入的用戶名稱及密碼一經核實，於進入網上基金交易平台時，銀行會根據客戶的流動電話紀錄發送一次性密碼以作登入網上基金交易平台的雙重認證措施。

倘若閣下於 2018 年 3 月後繼續以網上基金交易平台獲取投資基金戶口的資訊，請確保閣下於本行紀錄的流動電話號碼及電郵地址的準確性，如閣下需要更新通訊詳情，請蒞臨本行任何分行或瀏覽本行網站 ([www.sc.com/hk](http://www.sc.com/hk))，如需查詢，請致電本行的 24 小時客戶服務熱線：2886 8868。

倘若英文與中文版本之間有任何不一致之處，概以英文版本為準。

渣打銀行（香港）有限公司  
2018 年 1 月